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Hokkaido University Institute for the Advancement of Higher Education 

General Japanese Language Course 

Second Semester 2019 
Application for General Japanese Language Course opens on Tuesday, Sept. 10th. 

All applicants for this summer semester must submit the online application form. 

No applications are accepted after the designated application period. 

 

Eligibility: 

An applicant must be an overseas students enrolled at Hokkaido University with a 

student visa, overseas teaching/research staff or office workers who work in the 

university. Bachelor’s degree program students can take only business Japanese class. 

Courses:  

Introductory: Grammar, Communication, Kanji/Vocabulary  

Intermediate, Advanced: Interaction, Expression, Comprehension 

Advanced: Business Japanese 

Class starts:  

Wednesday, October 2nd 

Classrooms:  

Student Communication Station Building  

Online application and placement test period: 

From Tuesday September 10th 3:00pm to Tuesday September 24th 3:00pm JST 

How to Apply: 

1. Go to https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/entry/ 

2. Read the course description in the syllabus and select your preferred subjects and 

times on the online application form. If you have any questions, please contact us 

via contact form (FAQs). 

3. For students who take a placement test, please take it online individually during 

the test period. You will receive your login ID and password with more detailed 

instruction by email after you have submitted the application form. 

★Syllabus will be available in early September.  

Syllabus https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/syllabus_web/web/web_menu.php 

Contact Form (FAQs) https://www.hokudai.ac.jp/php/jc/faq/ 

https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/entry/
https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/syllabus_web/web/web_menu.php
https://www.hokudai.ac.jp/php/jc/faq/


北海道大学 高等教育推進機構 国際教育研究部 

2019 年度第 2 学期 

普通日语课程 招生通知 
 
第 2 学期的【普通日语课程】将于 9 月 10 日（周二）起招生。 

有意愿参加的同学请务必在申请期间内提交申请，过期不予受理。 

 

【申请資格】  

本校在籍的留学生，教职员工，研究人员。只有所属于商务日语的学

部留学生才能参加此课程。 
【课程科目】  

包括初级（语法， 口语，漢字語彙） 

中级・高级（会话，表达，理解） 
高级（商务日语） 

【开课时间】  

10 月 2 日（周三） 
【上课地点】  

学生交流站 

【在线申请时间（注：申请时有语言能力测评）】 
9 月 10 日（周二）下午 3 点～9 月 24 日（周二）下午 3点 

（日本时间） 

【申请方法】 
1. 请进入在线报名网址 https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/entry/ 

2. 阅读课程大纲，请在申请表格中选择想参加的课程和时间。 

如果有不懂的地方，请参考咨询事项(常问问题)。 
3. 如果你想参加等级考试，请使用你的账号和密码在申请期间内 

接受考试。 

 

★预定会在 9月上旬颁发课程大纲。（电子版也会同步更新） 

课程大纲 https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/syllabus_web/web/web_menu.php 

咨询事项(常问问题) https://www.hokudai.ac.jp/php/jc/faq/ 
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